

## ICA commissions' terms of reference 2015-19

<p><b>Atlases</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Promote and support the design, production and use of all kind of printed and digital atlases (e.g. national, regional, city, educational, topographic and thematic atlases).</li><li>• Update the concept of Atlas</li><li>• Conduct workshops to discuss and solve relevant issues and new approaches in atlas cartography.</li><li>• Generate publications that represent state-of-the-art and potential atlas issues.</li><li>• Produce a cookbook for planning, design and production of digital atlases.</li><li>• Elaborate and maintain an electronic inventory of atlases containing the main characteristics of these map works as well as relevant links.</li><li>• Maintain a commission website aiming to provide for information exchange between CoA commission members and disseminating information on activities in this field to a wider public.</li></ul>	<p><b>Atlas</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Promouvoir et soutenir la conception, la production et l'utilisation des différentes sortes d'atlas en format imprimé et numérique (par ex. atlas nationaux, régionaux, urbains, éducatifs, topographiques et thématiques).</li><li>• Revoir le concept des atlas.</li><li>• Organiser des ateliers scientifiques pour identifier et résoudre des difficultés et investiguer de nouvelles approches dans le domaine la cartographie des atlas.</li><li>• Produire des publications qui représentent l'état le plus récent des connaissances et les problèmes potentiels dans le domaine des atlas.</li><li>• Produire un manuel pour la planification, la conception et la production d'atlas numériques.</li><li>• Élaborer et maintenir à jour un inventaire électronique des atlas contenant les principales caractéristiques de ces atlas ainsi que d'autres liens pertinents.</li><li>• Maintenir un site web de la commission des atlas visant à permettre l'échange d'informations entre ses membres et à diffuser des informations sur ses activités à un public plus large.</li></ul>
---	--